

**Level:** Five

**Subject:** Islamic Education

**Due date:** 25/01/2026



**المستوى:** الخامس

**المادة:** التربية الإسلامية

**تاريخ التسليم:** ٢٥/١/٢٠٢٦

**ملاحظة مهمة:** يرجى كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي إن كان بالإمكان.

**Important Note:** Only the answers are to be written in the homework book if possible.

**التمرين الأول:** مراجعة موضوع شروط الصلاة على الصفحة ٣٩-٤٠ من كتاب التربية الإسلامية ٤ ثم أجروا عن الأسئلة أدناه. يمكنكم كتابة الأجوبة فقط في دفتر الواجب البيتي.

**Exercise1:** Revise the subject of Salah and Its Conditions on P.39-40 in Islamic Book4 then answer the following questions. Write in your homework book only the answers.

1. Why must Muslims be facing Qiblah during Salah??
2. What things must be clean before offering Salah?
3. What is meant by “At-Taharah”?

**التمرين الثاني:** إملأوا الفراغات التالية بكتابة الكلمات الصحيحة في دفتر الواجب البيتي.

**Exercise 2:** Fill in the blanks by writing the correct answer in your homework book:

1. An-Niyyah means .....
2. Salah must be offered at the ..... time.
3. Facing the..... is one of the conditions of Salah.
4. Cleaning ..... is necessary for Salah.
5. Boys must cover their bodies from ..... to the .....

**التمرين الثالث:** ما هي شروط الصلاة؟ إذكروها بإختصار:

**Exercise 3:** Briefly, explain the conditions of Salah:

.....

.....

.....

التمرين الرابع: أكتبوا الحديث النبوى (من كان يؤمن بالله واليوم الآخر) على الصفحة ٩٤ من كتاب التربية الإسلامية ٤ في دفتر الواجب البيئي لترسيخ الحفظ و تسميعه داخل الصف:

**Exercise 4:** Write Hadeeth ( Let He Who Believes in Allah and the Last Day) on P. 94 in **Islamic Book4**, in your homework book to verify understanding and marmorising:

